
※其他費用Other Fees (NTD) 諮詢單位

電腦及網路通訊使用費
Information Appliance Fee

1.學士班一年級新生、理學院及學雜費繳費標準與理學院相同之系所學生需繳交電腦及網路通訊使用費1,000元。

2.除上項院系所之所有學生需繳交資訊網路及軟體設備使用費624元。
1.Undergraduate freshman, Students in programs with the same tuition fee as students of the College of Science, and students of the College of Science  have to
pay Information Appliance Fee of NT$1,000 (US$33.3) per semester.
2.Students excluded from the colleges and departments in the above types have to pay Information Appliance Fee of NT$624 (US$20.8) per semester.

電算中心

分機67099

語言設備使用費

(有使用語言設備教室)
Language Facilities Fee

1.每學分312元。

2.零學分課程者，以該課程一週上課節數*312元計算。
1.NT$312 (US$10.4) per credit hour
2.For students taking zero-credit courses, the Language Facilities Fee will be calculated on a per-week basis of course hours according to the formula: course
hour per week * NT$312 (US$10.4).

外文中心

分機63007

平安保險費
Insurance Fee NT$198 (US$6.6)

僑生(含港澳生)保險費
Overseas Compatriot Students (Including
Hong Kong and Macau) Insurance Fee

NT$560 (US$18.67)

僑生(含港澳生)健保費
Overseas Compatriot Students (Including
Hong Kong and Macau) National Health
Insurance Fee

1.102學年度以前入學僑生(含港澳生)、103學年度之後入學僑生(含港澳生)其符合健保補助資格者為2,244元。

2.除上項之所有僑生(含港澳生)為4,494元。
1.For Overseas Compatriot Students (Including Hong Kong and Macau) enrolled before the 2013-2014 Academic Year and those who enrolled after the 2014-
2015 Academic Year qualified to apply for National Health Insurance subsidy, the fee will be NT$2,244 (US$74.8) per semester.
2.The fee of Overseas Compatriot Students (Including Hong Kong and Macau) excluded from the above types will be NT$4,494 (US$149.8) per semester.

陸生保險費
Mainland Chinese Students Insurance
Fee

NT$3000 (US$100.00)

國際學生健保費
Foreign Students National Health
Insurance Fee

NT$4,494 (US$149.80) 國合處教育組

分機67729

宿舍保證金
Dormitory Deposit NT$1,000 (US$33.33)

宿舍費用
Dormitory Charge 請參閱學務處網頁。Please visit Office of Student Affairs webpage.
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學務處生僑組

分機63016

學務處住宿組

分機63252

※以上費用以一學期計。The above rates are calculated on a per-semester basis.

※參考匯率為30元台幣兌換1美金。Reference rate is NT$30=US$1.

※全校學生應繳交電腦及網路通訊使用費。使用外文中心之語言視聽設備之學生，應繳交語言設備使用費。

All students are required to pay fees for using computer and network communication facilities. Students who use the language and audiovisual facilities in the Foreign Language Center shall pay

the language learning equipment fee.


